
Sammanfattning av Söderbärke hembygdsförenings styrelsemöte 18 augusti 2020. 
Mötet hölls som ett telefonmöte. 
Närvarande var ordförande Lennart Stålberg, Evert Erlandsson, Mildred Eggen, Jan Norlén, 
Göran Bäcklund och Roger Hemming. Frånvarande var Anna Falkengren. 
 
Under mötet beslutade styrelsen följande: 
Att pengar som inkommit som minnesgåva av avlidne Hans Ulrik Björkman kommer att 
läggas till minnesfonden. 
 
Att bjuda in Jan Engström till ett styrelsemöte för att berätta om Söderbärke-rummet som 
fått positiv uppmärksamhet under sommaren. Men vänta tills styrelsen kan hålla möten som 
vanligt och inte via telefon. 
 
Att efter att Mildred nu stickat en Söderbärkemössa, efter en mössa från 1970-talet, så 
småningom sälja färdiga mössor/eller garn och mönsterkit samt efterforska lämplig vante 
som passar till. 
 
Vidare togs upp eventuellt öppethållande under adventstiden, att ett förråd i 
hantverksboden ska göras, att två gamla frysar ska slängas och att arbetet med el till 
loftboden kan påbörjas, att möblering av rummen i hembygdsgården, enligt tidigare beslut, 
kan påbörjas under hösten och att redovisning av sommarens kaffeservering i bagarstugan 
sker vid nästa möte. 
 
Kommande styrelsemöte är den 15 september. 
 
/Anna Falkengren 
 
 
 
 
 
 
 


